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Zápis z 79. zasedání Rady pro vnitřní hodnocení 
ČVUT ze dne 17. 12. 2024 

 
 
Přítomní členové RVH 
 
doc. RNDr. Vojtěch Petráček, CSc. 
prof. Ing. Petr Hájek, CSc. 
doc. Ing. Jiří Hozman, Ph.D. 
doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D. 
prof. Ing. Jiří Jakovenko, Ph.D. 
prof. Ing. Igor Jex, DrSc. 
prof. Ing. Milan Jirásek, DrSc. 
prof. Ing. Josef Jíra, CSc. 
prof. Ing. Ondřej Jiříček, CSc. 
prof. Ing. arch. Ladislav Lábus, Hon. FAIA 
doc. Ing, Tomáš Pajdla, Ph.D. 
prof. Ing. Milena Pavlíková, PhD. 
doc. Ing. Jan Řezníček, CSc. 
prof. Ing. Pavel Tvrdík, CSc. 
 
Omluvení členové RVH 
Ing. Jan Blaha 
Ing. Bc. Hana Braunová 
prof. Ing Jan Macek, DrSc. 
 
Přítomní hosté 
Mgr. Renáta Matoušková, tajemnice RVH 
Ing. Radek Holý, Ph.D., prorektor pro řízení kvality 
Ing. Kateřina Vrchotová, Odbor pro kvalitu 
Ing. Jitka Davidová, Odbor pro kvalitu 
Doc. Ing. Michal Matowicki, Ph.D., garant konceptu SP 
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Pořad jednání: 

1) Schválení programu 79. zasedání. 
a) prof. Ing. Petr Hájek, CSc. představil program 79. zasedání, který byl doplněn o body 

15. a 16. týkající se QS Rankingu a Převodu studentů. 
b) RVH schválila rozšířený program zasedání. 

 
Hlasování: 
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 

 
2) Schválení zápisu z	78. zasedání RVH ze dne 12. 11. 2024. 

a) prof. Ing. Petr Hájek CSc. představil zápis zasedání. 
b) RVH schválila zápis ze 78. zasedání. 

 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 

 
3) Informace rektora. 

a) Rektor Petráček poděkoval členům Rady pro vnitřní hodnocení za jejich práci 
v	roce 2024. 
 

4) Informace z	datového skladu ohledně tabulek k	vnitřnímu hodnocení studijních programů. 
a) Ing. Kateřina Vrchotová, vedoucí Odboru pro kvalitu, informovala členy RVH o 

vývoji přípravy dat a zpráv k	Sebehodnotícím zprávám. Zprávy doktorských 
studijních programů se budou zpracovávat za kalendářní roky, magisterské a 
bakalářské se budou zpracovávat za akademické roky. Časový harmonogram 
bude probíhat stejně jako každý rok. RVH v	lednu schválí plán hodnocení, podle 
kterého bude moci datový sklad během února vygenerovat data pro schválené 
studijní programy k	pětiletému hodnocení. 

b) Proběhla debata ohledně chybějících dat ve V3S a systému KOS. Další změnou 
prochází i datový sklad a systém Superset. Data by měla být přesnější a lépe 
dostupná. Veškerá data týkající se studijních programů se ke členům RVH 
dostanou formou vnitřního hodnocení. Časem se počítá s	tím, že bude možné 
zobrazit data na požádání v	systému na základě role uživatele.  

c) RVH žádá vedení univerzity o zajištění sjednocení formátu dat na ČVUT, která 
budou podchycena novými směrnicemi a metodikami. 
 

5) Projednání konceptu BSP Dopravní inženýrství (FD) 
a) Garant programu doc. Matowicki představil koncept bakalářského studijního 

programu Dopravní inženýrství. Fakulta dopravní se v	posledních letech snaží 
o zefektivnění výuky a restrukturalizaci fakulty. Studijní program nabídne 
možnost specializací už na bakalářském stupni. Program bude obsahovat 6 
specializací, které budou provázány i mezi s	sebou. Program očekává nástup 
200-250 studentů.  



RADA PRO VNITŘNÍ HODNOCENÍ 
 
 
 
 
 
 

b) Prof. Tvrdík upozornil na potřebu jasné definice profilu absolventa a vznesl 
dotaz týkající se jiných bakalářských programů na Fakultě dopravní. Prof. Jíra 
uvedl, že na fakultě jsou momentálně 4 bakalářské studijní programy: Technika 
a technologie v	dopravě a spojích, Profesionální pilot (v českém a anglickém 
jazyce) a Technologie údržby letadel. Profesionální pilot bude dále pokračovat, 
dojde ale k nahrazení SP Technika a technologie v	doprav a spojích, o nahrazení 
SP Technologie údržby letadel se ještě debatuje.  

c) Prof. Jex se dotázal na kombinaci připravenost studentů do praxe a jejich 
následné pokračování na magisterské úrovni. Doc. Matowicki upřesnil, že se 
studijní program bude snažit studenty připravit na praxi v	určité míře, ale další 
rozšíření jejich znalostí bude pokračovat v magisterském studiu. Více než 50 % 
předmětů bude společných, v	8 studijních předmětech se pak může student 
zaměřit na svou specializaci.  

d) RVH souhlasně projednala koncept studijního programu. 
 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
12 0 0 

 
6) Informace o méně podstatné změně BSP Optika a optometrie (FBMI) 

a) Členům RVH byly představeny méně podstatné změny bakalářského studijního 
programu Optika a optometrie týkající se změny studijního plánu. 

b) RVH vzala méně podstatné změny na vědomí. 
 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
12 0 0 

 
7) Schválení žádosti o prodloužení akreditace BSP Otevřená informatika (FEL) 

a) Předseda hodnoticí komise prof. Tvrdík představil hodnotící zprávu komise. 
Program pokračuje již několik let. Některé standardy nebyly naplněny, co se 
týče personálního zabezpečení.  

b) Prof. Tvrdík navrhuje udělení akreditace na 10 let s	kontrolní zprávou po 3 
letech k	1. 1. 2028.   

c) Mezi členy proběhla diskuze ohledně problematiky tvůrčí činnosti některých 
garantů, která není soudobá, ale jejich přínos ve výuce	programu je velký. Prof. 
Tvrdík poznamenal, že je možné mít v	programu vyučující, kteří nepublikují, ale 
jsou velkým přínosem pro výuku a studenty, jejich obsazení je potřeba si 
obhájit. V	případě starších vyučujících a zejména garantů je potřeba mít 
nástupce.  

d) RVH prodloužila akreditaci studijnímu programu na 10 let s	požadavkem na 
kontrolní zprávu týkající se personálního zajištění. RVH žádá předložit do 1. 1. 
2028 kontrolní zprávu obsahující formuláře C-I pro garanty následujících 
povinných profilových předmětů studijního programu: Programování grafiky, 
Databázové systémy, Softwarové inženýrství, Logika a grafy, Počítačové a 
komunikační sítě, Jazyky, automaty a gramatiky, Implementace uživatelských 
rozhraní, Operační systémy, Programování systémů reálného času. 
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Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
12 0 0 

 
8) Schválení nových hodnotitelů, studentů-hodnotitelů a rozšíření oblastí vzdělávání u již 

schválených hodnotitelů 
a) Mezi hodnotitele byl navržen hodnotitel prof. RNDr. Miloš Nesládek, HDR, Ph.D. 

pro oblast vzdělávání Fyzika a Informatika a studenta-hodnotitel Bc. Jan 
Bartoníček pro oblast vzdělávání Doprava. Pro doc. Ing. Zoltána Szabó, Ph.D. 
bylo navrženo rozšíření jeho oblasti vzdělávání o OV Kybernetika. 

b) RVH schválila navržené do seznamu hodnotitelů. 
 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 

 
9) Schválení hodnoticí komise pro posouzení žádosti o prodloužení akreditace BSP 

Technologie údržby letadel (FD) 
a) Prof. Jíra a doc. Řezníček navrhli jako členy hodnoticí komise doc. Kocourka 

(interní), doc. Týfa (interní), prof. Novák (externí), Bc. Bartoníček (student) 
b) RVH ČVUT schválila doc. Ing. Josefa Kocourka, Ph.D., doc. Ing. Lukáše Týfu, Ph.D., 

prof. Ing. Andreje Nováka, Ph.D., a Bc. Jana Bartoníčka jako členy hodnoticí 
komise BSP Technologie údržby letadel pro posouzení žádosti o prodloužení 
udělení akreditace. 
 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
10 0 1 

 
10) Schválení hodnoticí komise pro posouzení žádosti o akreditaci NMSP Kvantová informatika 

a Quantum informatics (FIT) 
a) Schválení hodnotící komise se odkládá. 

 
11) Schválení hodnoticí komise pro posouzení žádosti o akreditaci NMSP prg.ai Master (FEL) 

a) Schválení hodnotící komise se odkládá. 
 

12) Schválení předsedy hodnoticí komise pro posouzení návrhu o podstatné změny BSP a 
NMSP Architektura a urbanismus a NMSP Architecture and Urbanism (FA) 

a) Navrženým novým garantem je děkan FA, který zaslal zdůvodnění výběru 
děkana jako garanta studijního programu, které adekvátně vysvětluje jeho 
zapojení v	této roli.  

b) Zpravodaj pro OV Architektura a urbanismus prof. Lábus navrhl jako předsedu 
hodnoticí komise prof. Hájka.  

c) RVH ČVUT schválila prof. Ing. Petra Hájka, CSc., jako předsedu hodnoticí komise 
pro posouzení žádosti o schválení podstatných změn týkajících se změny 
garanta BSP a NMSP Architektura a urbanismus a NMSP Architecture and 
Urbanism. 
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Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
10 0 1 

 
13) Schválení vnitřního hodnocení DPS Architecture and Sustainable Development (FSv) 

a) Předseda dočasné pracovní skupiny prof. Jex představil vnitřní hodnocení DSP 
Architecture and Sustainable Development a doporučil jej ke schválení.  

b) RVH schválila vnitřní hodnocení SP. 
 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 

 
14) Schválení vnitřního hodnocení NMSP Biomedicínská a klinická informatika (FBMI) 

a) Předseda dočasné pracovní skupiny prof. Tvrdík představil vnitřní hodnocení 
NMSP Biomedicínská a klinická informatika. Program je dle posuzovatelů dobře 
veden, vnitřní hodnocení je pozitivní, nejsou zde kritické připomínky. Pracovní 
skupina doporučuje ke schválení bez připomínek 

b) RVH schválila vnitřní hodnocení SP. 
 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 

 
15) QS Ranking Sustainability 2025 

a) Prof. Hájek představil bodové ohodnocení v	QS Ranking Sustainability 2025. 
ČVUT se nachází na 6. místě mezi českými univerzitami, v	celkovém ohodnocení 
došlo k	lepšímu bodovému ohodnocení.  

 
16) Schválení převodu studentů z	DSP Design s	končící akreditací v	roce 2024. 

a) Členům RVH byl představen doktorský studijní program s	končící akreditací 
v	roce 2024 a nové studijní programy, do kterých budou studenti převedeni. 

 
Fakulta Končící studijní 

program 
Kód 
SP 

Studijní obor Kód SO Nový studijní 
program 

Kód SP 

FA Design P8208 Průmyslový 
design 

8206V043 Design P0212D310001 

b) RVH ČVUT schválila převod studentů doktorského studijního programu. 
 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 

 



RADA PRO VNITŘNÍ HODNOCENÍ 
 
 
 
 
 
 

 
17) Různé 

a) Další zasedání RVH: 14. 01., 18. 02., 18. 03., 15. 04., 13. 05., 17. 06.  
 

V	Praze 17. 12. 2024 

Zapsal: R. Matoušková 


